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РЕПУБЛИКА СРБИЈА 

ГРАД УЖИЦЕ  

ВЕЋЕ ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ СЕВОЈНО 

III број 06-___/24  

_____.2024. године 

 

 

                                                            З А П И С Н И К 

са 36. седнице Већа Градске општине Севојно одржане 02.04.2024. године 

у просторијама Градске општине са почетком у 10.00 часова 

 

 

Седници су присуствовали Мирјана Ђурић, председница Градске општине Севојно, 

заменик председника Мијодраг Пејић, чланови Већа: Миливоје Јеремић, Милија 

Кулашевић, Живан Ршумовић, Борко Вујовић, Верица Маричић  и начелница Управе 

Биљана Старовла.   

 Већници Игор Мариновић и Младенко Марковић су најавили одсуство. 

 

Председница Већа је замолила присутне већнике да се изјасне о записницима са 34. 

и 35. седнице Већа који су достављени у материјалу. 

  

Пошто није било примедби на записнике, председница је исте дала на гласање и   

усвојени су  са 7 гласова „ЗА“. 

 

 

Председница је предложила дневни ред као у позиву и пошто није било предлога за 

допуну дневног реда, дневни ред је усвојен са 7 гласова „ЗА“. 

 

 

 

ДНЕВНИ РЕД 

 

 

1. РАЗМАТРАЊЕ ЗАХТЕВА ГРАЂАНА ЗА ИЗВОЂЕЊЕ 

ИНФРАСТРУКТУРНИХ РАДОВА УДРУЖИВАЊЕМ СРЕДСТАВА У 2024. 

ГОДИНИ И ДОНОШЕЊЕ ОДГОВАРАЈУЋИХ ОДЛУКА 
 

2. КОНТРОЛА НАМЕНСКОГ ТРОШЕЊА СРЕДСТАВА ОДОБРЕНИХ 

СПОРТСКИМ УДРУЖЕЊИМА ПО ОСНОВУ ГОДИШЊИХ ПРОГРАМА 

ЗА 1. КВАРТАЛ 

 

3. ОДОБРАВАЊЕ КВАРТАЛА ЗА СПОРТСКА УДРУЖЕЊА ПО ОСНОВУ 

ГОДИШЊИХ ПРОГРАМА 

 

4. РАЗНО 

 

Прешло се на рад по дневном реду. 
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1. тачка дневног реда  

 

  Заменик председника Мијодраг Пејић подсетио је већнике да су на прошлој 

седници донети закључци по захтевима грађана за извођење инфраструктурних радова, 

који ће се финансирати из средстава за удруживање са грађанима на територији Градске 

општине Севојно намењених за 2024. годину и да су у међувремену пристигли нови 

захтеви за које су урађени предмери и предрачуни. То су следећи захтеви за асфалтирање: 

Зорана Перишића и грађана Ужичке улице за асфалтирање дела Ужичке улице, Радована 

Бугариновића за крак улице Браће Чолића број 176, Зорана Нешковића и грађана улице 

Крсте Смиљанића за крак улице Крсте Смиљанића и Николе Божића за крак улице 

Војводе Мишића.  Потом је Пејић рекао да су грађани одустали од захтева за асфалтирање 

крака улице  Војводе Мишића. 

Пошто су надлежни из ЈП „Ужице развој“ заједно са представницима Градске општине 

Севојно изашли на лице места по основу поднетих захтева и сачинили предмере и 

предрачуне, предлог је да се захтеви прихвате и упуте у даљу процедуру надлежним 

Управама Града. 

После краће дискусије чланови већа су са 7 гласова „ЗА“  донели  следеће закључке:       

- асфалтирање дела Ужичке улице у дужини од 135 метара по захтеву Зорана Перишића, 

-асфалтирање крака улице Браће Чолића број 176 у дужини од 50 метара  по захтеву 

Радована Бугариновића и  

- асфалтирање крака улице Крсте Смиљанића у дужини од 60 метара по захтеву Зорана 

Нешковића. 

  

  

   

2. тачка дневног реда 

 

Известилац по овој тачки је члан Већа задужен за спорт, културу и информисање 

Милија Кулашевић. Информисао је чланове Већа да су  Спортско удружење „Севојно“, 

Гимнастички клуб „Севојно“ и Карате клуб „Севојно“  доставили периодичне - наративне 

извештаје о утрошку буџетских средстава за први квартал. Увидом у достављену 

документацију Веће је констатовало  да су средства наменски утрошена у складу са 

програмима и  са 7 гласова „ЗА“ су донета три закључка о усвајању Периодичних 

извештаја о реализацији годишњег програма за први квартал 2024. године и то за 

Спортско удружење „Севојно“, Гимнастички клуб „Севојно“ и Карате клуб „Севојно“.  
 

3. тачка дневног реда 
 

Известилац по овој тачки је члан Већа задужен за спорт, културу и информисање 

Милија Кулашевић, обавестио је чланове већа да су спортска удружења,  Спортско 

удружење „Севојно“, Гимнастички клуб „Севојно“ и Карате клуб „Севојно“,доставили  

захтеве за одобравање средстава за 2. квартал и пошто је веће констатовано да су средства 

наменски утружена за први квартал нема сметњи да се одобри пренос средстава за други 

квартал. 

 

Председница је  дала  на гласање захтеве за пренос срестава и  са 7 гласова „ЗА“ су 

донета три закључка којима се усвајају захтеви за пренос средстава Спортском удружењу 
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„Севојно“, Гимнастичком клубу „Севојно“ и Карате клубу „Севојно“ за други квартал 

2024. године.  
 

4. тачка дневног реда 
  

Под тачком разно је заменик председника Мијодраг Пејић упознао присутне са 

чињеницом да се један грађанин више пута обраћао Градској општини Севојно преко 

Система 48. у току марта и априла са пријавом везаном за заузеће тротоара код базена у 

Севојну. У пријави се наводи да је на тротоару паркирано неколико камиона, радних 

машина, приколица, да је истоварена и просута огромна количина песка делом на путу,а  

делом на тротоару. Рекао је да су, поводом пријаве контактирани власници камиона од 

стране већника Градске општине, али тротоар је и даље заузет.  

Поводом заузећа тротоара, коловоза и зелених површина се развила дискусија у 

којој су узели учешће сви већници, и након дискусије су заузели став да би се требало 

обратити саобраћајној полицији и комуналној милицији да пооштре контролу 

непрописног паркирања у Севојну. Поводом овог проблема Веће је са 6 гласова „ЗА“ 

донело закључак да се упуте дописи Саобраћајној полицији Полицијске управе Ужице и 

Градској управи за инспекцијске послове и комуналну милицију Града Ужица за захтевом 

за изналажење најбољег решавања проблема непрописног паркирања у Севојну. 

  

 

  Седница је завршена у 10.50 часова.     

 

 

Записник водила:            ПРЕДСЕДНИЦА ВЕЋА                              

 Славица Марић              Мирјана Ђурић 


